
De Weekly in druk!
V O O R  J O N G  E N  O U D ( E R )

Ons digitale magazine, de Schaerweijde Weekly, is er nu 
ook in gedrukte vorm. Eenmalig maar. Het Schaerweijde 
Communicatie Team verzamelt wekelijks alle interessante 
foto’s en verhalen en brengt dat elke donderdag digitaal bij 
de leden thuis. 

Om nog wat meer aandacht voor dit mooie blad te krijgen, 
hebben we nu gedrukte exemplaren op de club liggen. Zie 
op de foto hoe enthousiast het blad gelezen wordt door de 
jongste generatie.

We delen de flyer ook komende zaterdag en op de 
Super Sunday van 7 november uit (op=op).  
 
De Weekly: voor & door Schaerweijde-leden. Doe ook mee 
en lever jouw nieuws voor woensdag 12:00 uur aan via 
weekly@schaerweijde.nl!

 N R  8   2 8  O K T O B E R  2 0 2 1



Eva de Goede ereburger van Zeist
N O G  N O O I T  K R E E G  E E N  S P O R T E R  D E  E R E P E N N I N G

Meervoudig olympisch, Wereld- en Europees hockeykampioen, een prijzenkast vol met bekers 
en medailles. Meerdere keren de titel ‘beste hockeyer van de wereld’. Eva de Goede kreeg er 
donderdag 21 oktober uit handen van burgemeester Koos Janssen nog iets bij: de erepenning 
voor het Zeister ereburgerschap. Eva ontving deze bijzondere penning voor haar uitzonderlijke 
sportprestaties en lokale maatschappelijke betrokkenheid. 

Ze geeft regelmatig sporttechnisch advies, lezingen en gasttrainingen bij de twee verenigingen 
in Zeist waarmee ze is verbonden: Phoenix waar het allemaal begon en onze club Schaerweijde, 
haar opstapje naar het tophockey. En de verbinding is gebleven. 

Nog deze zomer had Schaerweijde communicatie contact met Eva omdat we wilden weten hoe 
het kort voor het EK en de Olympische Spelen met haar ging in verband met een blessure. We 
kregen prompt reactie. Eva’s vader Frans is ook al zo verbonden met beide Zeister hockeyclubs 
en zeer regelmatig op en rond de velden van Schaerweijde te zien.

Wat is het daarom leuk dat we Eva en haar familie van harte mogen feliciteren met haar 
ereburgerschap, een onderscheiding die hoogst zelden wordt uitgereikt. En uniek: nog nooit 
kreeg een sporter de erepenning. We willen Eva ook bedanken. Voor het prachtige hockey 
natuurlijk, maar vooral voor de altijd open opstelling naar onze club en haar bereidheid iets 
voor ons te doen. Nooit is iets te veel. Dat was bijzonder en dat is het nog steeds! Het ontroert dat 
onze gemeente ook juist dat laatste aspect heeft benadrukt. 

Foto: Willem-Jan Ritman



G O L D  C U P

In de vorige Weekly hebben we vermeld dat Noa 
van der Hurk – en daar zijn we heel erg trots op 
– deel uit van de reservespelersgroep van Jong 
Oranje. Maar de redacteur was kennelijk zo blij 
dat hij het even niet erg scherp zag en stuurde 
naar de eindredactie de foto van…..Roos Craghs. 

En dat mag natuurlijk niet. Noa en ook Roos, 
sorry! En hierbij dus de echte foto van Noa!

Rectificatie

Zondag 31 oktober 
Xenois D1 - Schaerweijde D1 | aanvang: 12.45 uur

Voordaan H1 - Schaerweijde H1 | aanvang 14.45 uur

Komend weekend

S O R R Y  N O A

S C H A E R W E I J D E  T O P H O C K E Y

 
 

M A R K  W E B E R

Na afloop van elke wedstrijd van Heren 1 
wordt de Held van het Veld bekend gemaakt. 

De speler die deze wedstrijd een bijzondere 
prestatie heeft neergezet, doorslaggevend 
was of een voorbeeld was in sportief opzicht, 
kortom; écht een Schaerweijdenaar!

De held van het Veld van de met 2-0 
gewonnen wedstrijd van Heren 1 tegen  
Were Di is Mark Weber! 
 
Hij nam beide goals voor z’n rekening.

‘Held van het veld’



SCA Bijeenkomst
J E U G D T R A I N E R S  &  H E T  T H E M A  G E D R A G

Maandag 25 oktober jl. vond de tweede Schaerweijde Coaching 
Academy (SCA) bijeenkomst plaats voor de jeugdtrainers van 
de F- en E6-lijnen, ditmaal rond het thema Gedrag. Er was een 
grote opkomst van de trainers en veel interactie. Er kwamen 
antwoorden op vragen als:

 - Herken jij als trainer de leeftijdskenmerken van de spelers en     
wat herken je bij jezelf als speler?

 - Hoe ga je daar mee om?
 - Wat is je voorbeeldfunctie als trainer?
 - Hoe kun je stimuleren?
 - Hoe geef je individuele aandacht?

Ook werd er aandacht besteed aan het stappenplan dat de 
trainers kunnen gebruiken wanneer zij ergens tegen aan lopen 
en hulp nodig hebben. Volgende week staat de SCA-cursus rond 
hetzelfde thema voor de trainers van de andere lijnen gepland.

‘Van de velden’ 
M D 5  K L A A R  V O O R  T W E E D E  H E L F T  S E I Z O E N

MD5 heeft superveel zin in de tweede helft van de competitie. A.s. zaterdag 
spelen zij uit op Amersfoort: heel veel succes, meiden!



Opzet thema avonden Schaerweijde
J U L L I E  Z I J N  V A N  H A R T E  W E L K O M !

In de eerste helft van dit jaar heeft het bestuur de Visie &Waarden 2021-2023 in de ALV gepresenteerd 
en aangegeven met betrokken leden en ouders hierover in gesprek te willen gaan. Samen maken we 
elkaar sterker is immers ons motto. Het bestuur wil de thema’s ‘Meer bieden aan onze leden’ en ‘Meer 
leden iets bieden met elkaar delen. Door het organiseren van thema-avonden geven we iedereen graag 
de gelegenheid zijn betrokkenheid onder woorden te brengen. En daarna, waar passend, gezamenlijk in 
de praktijk te brengen. We hebben de eerder gecommuniceerde opzet iets uitgebreid. Zie onder de drie 
geplande sessies. 

3 november:     vergezicht hockey; o.m. over het Fieldlab van de KNHB, 
29 november:   meer leden iets bieden en meer bieden aan leden; 
24 januari 2022:       how to, hoe doen we dat?; over Schaerweijde Coaching Academy (SCA), technisch beleid, opleidingscurriculum, vrijwilligersparticipatie,  
 sponsoractivatie,…

Woensdag 3 november is Joost van Geel onze gast om een interessante aftrap van deze serie bijeenkomsten te geven. Joost is prestatiemanager bij de 
KNHB en geeft een vergezicht over de ontwikkeling van hockey, met name gericht op jeugd en junioren. Hij zal een presentatie geven over het Fieldlab 
KNHB (waar Schaerweijde in participeert), over de filosofie van de KNHB op het gebied van flexibele hockeyabonnementen, over het opleiden van 
jeugdspelers -en trainers, etc. Met deze input gaan we met elkaar in gesprek.

Maandag 29 november geven we als bestuur onze visie en waarden weer, als startpunt van een discussie op velerlei vlak: de vooruitzichten voor 
flexhockey, de ontwikkeling van de accommodatie, samenwerking andere verenigingen, de ontwikkeling van een nieuwe (blaas)hal, zorgen voor meer 
beweging in Zeist, samenwerken met de gemeente op het gebied van vitaliteit, participatie van vrijwilligers, het werven en behoud van (senior)leden etc. 
Met deze input gaan we met elkaar in gesprek.

En maandag 10 januari spreken we met elkaar over hóe we dat samen gaan doen. Voor en door Schaerweijde. Het doorontwikkelen van de SCA, het 
curriculum van de opleidingen, de mix van oudertrainers en jeugdtrainers, het werven van vrijwilligers, de professionalisering van de staf, ….etc etc 
Deze avond zal ook ons Technisch management aanwezig zijn. We gaan in gesprek over hoe wij de verschillende ‘life-lines’ (leden, sponsoren, donateurs, 
gemeente) kunnen bedienen met de vier hockeylijnen ( Jeugd, Jeugd, Top, Senioren/Trim/Para) en ondersteunt door de staf.
 
Wij hopen deze avonden veel leden en ouders aanwezig zijn zodat we met elkaar in gesprek kunnen gaan, van elkaar kunnen leren en verdere stappen 
ook echt met elkaar kunnen zetten. Ons doel is dé familieclub met ambitie, optimale hockeyervaring in een veilig sportklimaat (Sportiviteit, Veiligheid & 
Respect), waar wij en onze kinderen later met plezier op terugkijken. 

Aanmelden is niet nodig. Jullie zijn van harte welkom!



 
 
 

W A R M  &  D R O O G

De jeugdtrainers hebben voor de herfstvakantie 
hun nieuwe jassen ontvangen. Op de foto staan de 
jeugdtrainers van Jongste jeugd jongens zestallen.  
 
Zij dragen de jas met trots, met dank aan de sponsoren!

Nieuwe jassen voor de 
jeugdtrainers

De Brede Schouders zijn lekker bezig. Dit keer voor de top. En dat gaat goed. Met twee 
campagnes zoeken de Brede Schouders donateurs met een rood-zwart hart die de 
budgetten voor de top langjarig ondersteunen. 

Schaerweijde gelooft dat top en breedte elkaar versterken, mits ze verbonden zijn. 
Samen maken we elkaar beter, dat is het motto. Voor een duurzame top waarin de 
eerstelijnsjeugd (C, B, A) talenten voor D1 en H1 ‘brengt’ is meer nodig dan we vanuit 
de contributie kunnen bekostigen. 

Doe daarom mee voor de top. 

Met een ‘sticker op een stoel’ van stadion De Kuil of met het fiscaal enorm 
aantrekkelijke obligatieschenkingsplan waarmee elke netto euro de club bijna twee 
euro oplevert. 
Ga naar www.bredeschouders.com of benader een van de brede schouders.

Update Brede Schouders
Z O N D A G

http://www.bredeschouders.com 


Sinds september 2021 mogen we gelukkig allemaal weer op de club komen en inmiddels is het op Schaerweijde weer 
ouderwets gezellig en druk. We willen een sportieve en veilige sfeer op de club, zowel binnen als buiten de lijnen, 
en met respect naar elkaar, de tegenstanders, scheidsrechters en publiek omgaan. Deze doelstelling is vervat in ons 
Schaerweijde beleid op het gebied van Sportiviteit, Veiligheid en Respect (SVR). In de realisatie van dit beleid worden we 
als club ondersteund door de commissie SVR. Zij werken vooraleerst aan preventief beleid op ongewenst gedrag, maar 
zijn er ook om onze leden en bezoekers te helpen ongewenst gedrag te benoemen en waar nodig op te sporen en aan 
te pakken. Voorop staat dat we met positief gedrag plezier hebben op onze club. Daarom is er – naast de onafhankelijke 
Tuchtcommissie en de Vertrouwenscommissie – de commissie SVR.

Het doel van de commissie is om het klimaat van veilig sporten in alle opzichten te realiseren, met, door en voor de leden. 
De commissie heeft met dit doel voor ogen een SVR-beleid binnen Schaerweijde opgezet. Daarmee wordt de kans op 
ongewenst gedrag binnen Schaerweijde verkleind en ontstaat een sportieve, veilige en respectvolle sportomgeving. 
De commissie geeft advies aan het bestuur en houdt zich bezig met het opzetten/aanpassen van reglementen en 
gedragscodes. Maar ook met het actief uitdragen en de bewustwording van ons SVR-beleid. Dat kan met communicatie, 
gedragsregels, vertrouwenspersonen, instellen van een VOG, etc, maar ook met training en bewustwording. 

 SVR is een onderschat fenomeen. Je mist het pas als het een keer fout gaat. Terwijl het heel normaal is om mensen aan te 
spreken op abnormaal gedrag. Wil jij helpen het SVR-beleid een meer zichtbare plek in Schaerweijde te geven? Wil jij samen 
met anderen op structurele wijze aan sportiviteit en respect werken en zorgen voor continuïteit en effect op de lange 
termijn? Word dan lid van de commissie SVR! Het is een verantwoordelijke rol. Zeer nuttig, zowel preventief als curatief, en 
leerzaam om te doen. 

Natuurlijk wil jij ook dat iedereen zich welkom en veilig voelt op de club. Je veilig voelen is een voorwaarde om met plezier te 
sporten! 

Tijdsbesteding: ca 4-6 uur per maand

Meld je aan bij vrijwilligersburo@schaerweijde.nl. Voor meer informatie kan je contact opnemen met Marieke Oudenhuijsen 
(secr.hockey@schaerweijde.nl) of Reinoud Imhof (voorzitter.hockey@schaerweijde.nl). 

Vacature
C O M M I S S I E  S P O R T I V I T E I T ,  V E I L I G H E I D  E N  R E S P E C T

mailto:secr.hockey@schaerweijde.nl
mailto:voorzitter.hockey@schaerweijde.nl


De KNHB heeft de regels voor gele en rode kaarten aangepast. Tot dit seizoen 
beschouwde de KNHB een eerste gele kaart als een waarschuwing. Vanaf dit seizoen 
berekent de KNHB voor iedere gele kaart (dus ook de eerste) echter een bedrag van 15 
euro aan (administratie)kosten en bij een rode kaart zelfs 50 euro. 

Schaerweijde heeft sportiviteit en respect hoog in onze visie en waarden staan 
maar helaas krijgen ook spelers van Schaerweijde wel eens een gele en soms zelfs 
rode kaart van de scheidsrechter. Dat kan een keer gebeuren, maar uitgangspunt is 
natuurlijk helemaal geen kaarten. Mocht er toch een gele of rode kaart volgen dan zijn 
de kosten voor team of speler, als volgt; de kosten voor een gele kaart worden via de 
manager aan het team van de betreffende speler doorberekend. 

De kosten voor een rode kaart worden rechtstreeks doorbelast aan de speler die de 
rode kaart heeft gekregen. Deze regels gelden voor alle jeugd- en seniorenleden.
Het Hockeybestuur

Regels rond gele en rode kaarten
D E Z E  R E G E L S  G E L D E N  V O O R  A L L E  J E U G D -  E N  S E N I O R E N L E D E N

Dagen worden korter, avonden vallen vroeger kortom…..de herfst is begonnen. Tijd 
voor ouders om de fietsverlichting te controleren en het gebruik hiervan thuis te 
bespreken zodat onze jeugdleden veilig van en naar de club kunnen fietsen.  
 
De route is vrij donker dus belangrijk dat de jeugd goed te zien is voor andere 
weggebruikers.  

Fietsverlichting in orde? 
F F  C H E C K E N !



Zeven wedstrijden gespeeld, nog vier te gaan voor de winterstop. Hoe is het met onze topteams? Nou, die doen allebei mee in de promotierace! D1 als 
koploper en H1 als runner up die het nog steeds in eigen hand heeft nummer 1 op de ranglijst te worden. Alle reden dus voor alles wat Schaerweijde een warm 
hart toedraagt om eens naar ze te komen kijken. Als ze thuis spelen: zondagmiddag om 12.45 uur spelen de dames, twee uur later slaan de heren af. Dat kan 
je dan comfortabel bekijken vanaf de nieuwe tribune in Stadion De Kuil. Mee naar een uitwedstrijd is natuurlijk ook heel leuk. Zondag zelfs ‘om-de-hoek’: H1 
speelt dan in Groenekan tegen Voordaan. 
 
Terug naar onze vraag: hoe gaat het met ze? En wat kunnen we de komende vier weekenden verwachten? Vijf vragen aan de twee hoofdcoaches: Tim 
Oudenaller van H1 en Wouter van Voorst van D1. 

Onze topteams? 
D I E  G A A N  G O E D !

1. Tussenstand: tweede in de ranglijst, twee punten achter HDM, valt dat mee of tegen?
Valt ons alleszins mee! Mooie reeks van zes gewonnen wedstrijden en een gelijk. 

2. Drie loodzware weekenden op komst: eerst de twee naaste belagers en dan de koploper? Dit is 
toch wel de cruciale fase voor de winterstop?
Klopt! Een mooie fase ook waar we met zijn allen naar uitgekeken hebben. Zin in!

3. Hoe is het met de geblesseerden?
De selectie is weer bijna compleet, we kunnen in plaats van 14, 15 spelers weer alle 21 gaan inzetten. 

4. Welke speler(s) hebben je het meest verrast in de eerste zeven wedstrijden?
Je hoopt dat het snel gaat, maar dat het zo goed gaat: Mark Weber. Erg belangrijk geweest met zijn corners. 
Hij heeft zijn doelpunten meegepakt. En dan Casper Berkman. Sinds het begin van de competitie, als jonkie 
doorgeschoven, veel in de basis gestart, speelt veel en speelt heel constant. Heel gaaf om te zien. 

5. Hoe belangrijk is de steun in Groenekan, zondag aanstaande en bij de twee komende 
wedstrijden thuis?
Heel belangrijk! We kunnen altijd op onze supporters rekenen in De Kuil, maar uit op Voordaan en straks uit 
bij HDM, tegen de koploper is het zo belangrijk dat we steun krijgen. Dus graag tot ziens in De Kuil voor de 
twee thuiswedstrijden en in Groenekan en Den Haag tegen Voordaan en HDM!
 

Foto: Menno Bausch

https://www.youtube.com/watch?v=c9ubXTnqRcI
https://www.youtube.com/watch?v=c9ubXTnqRcI
https://www.youtube.com/watch?v=c9ubXTnqRcI
https://www.youtube.com/watch?v=c9ubXTnqRcI


1. Tussenstand: ongeslagen koploper. Had je dat verwacht?
Verwacht is een groot woord. Wij vinden inderdaad dat we een team zijn dat van iedereen kan winnen en mee 
kan doen om de bovenste plekken. Ons doel is en blijft om elke week beter te worden. Aan het einde van het 
seizoen is het pas echt interessant waar we staan op de ranglijst.
 
2. Een pittige wedstrijd op komst tegen Xenios, daarna twee middenmoters maar met veel punten? 
Wordt dat zwaar? 
Ja. Er zit in deze poule wat mij betreft geen enkel team wat er niet in hoort. Daarmee hebben we elke week 
weer een pittige wedstrijd te spelen. Maar we gaan ervoor en willen uiteraard 9 punten halen uit de komende 
3 wedstrijden.
 
3. Waar werk je op dit moment het hardste aan met de groep? 
We zijn met name bezig met het als collectief blijven functioneren. Elkaar opties bieden, elkaar coachen en 
elkaar de steun geven in het veld waar dat nodig is. Dit is iets waar we al vanaf dag 1 mee bezig zijn en wat 
leidend blijft tijdens onze trainingen en wedstrijden.
 
4. Welke speler(s) hebben je het meest verrast in de eerste zeven wedstrijden?
Echt verrast zijn we als staf denk ik niet. We hebben van tevoren met alle meiden gezeten om de 
verwachtingen aan onze kant en ook aan hun kant uit te spreken. Wij zijn blij dat iedereen tot nu toe voldoet 
aan die verwachtingen. Als ik toch iemand moet noemen dan is het Kemp (Guusje) onze keeper. Wij weten hoe 
goed zij is maar af en toe doet ze iets in dat goal waarvan ik niet begrijp hoe het mogelijk is. Enorm tof om te 
zien.
 
5. Nog twee potjes thuis: hoe belangrijk is steun in Stadion De Kuil?
Heel erg. Je ziet vaak dat aan het einde van onze wedstrijd er meer mensen zijn dan aan het begin. Dit komt 
waarschijnlijk omdat die mensen alvast aanwezig zijn voor de wedstrijd van Heren 1. Het zou mooi zijn als 
steeds meer mensen vanaf het begin bij ons komen kijken. Wij gaan er als groep beter van hockeyen en dat is 
ook weer leuker voor de mensen om te zien. Het versterkt elkaar enorm, denk ik dan ook.
 

Onze topteams? 
V I J F  V R A G E N  A A N  W O U T E R  V A N  V O O R S T

Foto: Menno Bausch
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